 
慈濟學校財團法人慈濟大學
校長候選人資料表
Tzu Chi University 
Presidential Candidate Information Form
壹、校長候選人基本資料 Candidate's Information
	姓    名
Name
	
	性 別
Gender
	□男(Male)
□女(Female)

	出生年月日
Date of Birth
	
	國 籍
Nationality
	

	通訊地址Address
	

	行動電話Mobile 
	
	聯絡電話Other Telephone
	

	電子信箱 E-mail
	

	教育部教授證書字號

Professor’s Certificate Number (issued by the Ministry of Education)
	(如為旅居國外之學者免填。)
(Not required for a candidate who lives overseas.)
	教授年資
起計年月
Professor’s
Position Starting Date
	年    月
(mm/yyyy)

	大學
以上
學歷
Education (Bachelor's and above)
	學   校   名   稱

Institution
	院  系  所

Department
	學位名稱

Degree
	畢業年月

Degree Conferred Date (mm/yyyy)

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	現
職
Current Position
	服 務 機 關 名 稱
Institution
	專(兼)任
Full-time/

Part-time
	職稱
Position
	到職年月日
Employment Start Date

(mm/dd/yyyy)

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	曾任學校、政府機關（構）或其他公民營事業機構之主管職務

Experience
	服 務 機 關 名 稱
Institution
	職稱
Position
	任職起訖年月

Employment Period

(mm/yyyy)

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	
	
	
	

	面談
時間
Interview
	日期
Date
	12/8/2023
	12/9
	12/10
	12/11
	12/12
	12/13
	12/14
	12/15
	12/16
	12/17
	12/18
	12/19
	12/20
	12/21

	
	上午
Morning
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	下午
Afternoon
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	一、具「中央研究院院士」、「教授」、「曾任相當教授之教學、學術研究工作」等資格之一。
1. The candidate must satisfy at least one of the following:
(1) Be an Academician of the Academia Sinica 
(2) Hold a position as a university professor.
(3) Possess experience in teaching and academic research, equating to the level of a university professor.

二、除前項資格外，同時應符合教育人員任用條例第10條曾任學校、政府機關（構）或其他公民營事業機構之主管職務合計三年以上規定。請於□勾選符合校長任用資格項目(教育人員任用條例施行細則第13條)：

□ 第一款 曾任專科以上學校組織法規所定一級單位主管以上之職務。
□ 第二款 曾任中央研究院組織法規所定一級單位主管以上之職務。
□ 第三款 曾任政府機關（構）或公營事業機構薦任第九職等或相當薦任第九職等以上之主管職務。
  第四款 曾任下列民營事業機構主管職務之一：
□ 在主管機關登記有案，其實收資本額在新臺幣八千萬元以上，並依其組織架構所列一級單位主管以上之職務。

□ 在主管機關登記有案，且符合衛生主管機關所定綜合醫院設置標準之醫院，並依其組織架構所列一級單位主管以上之職務。
2. Apart from requirements mentioned in the preceding paragraph, the candidate should have at least three years’ accumulated experience as a director in schools, government agencies, or in other state-owned or private business entities, as stated in the Act of Governing the Appointment of Educators, Article 10. 

The candidate should also meet one of the conditions outlined in Article 13 of the Implementation Rules of the Act Governing the Appointment of Educators: 
(1) Has held supervisory position of a unit at the first administrative level or higher in an educational institution of at least junior college level, as stipulated in the rules and regulations governing that educational institution’s organization.

(2) Has been in a supervisory position at Academia Sinica of a unit at the first administrative level, or higher, as stipulated in the rules and regulations governing Academia Sinica’s organization.

(3) Has been in a supervisory position at the recommended appointment rank of grade 9 or above, or its equivalent, at a government agency or state-owned institution.



	 (4) Has been in a supervisory position at a private institution that meets one of the following criteria:

a. Has registered with relevant government agencies and has received a paid-in capital of NT$80 million or more, and the candidate has held supervisory position of a unit at the first administrative level or above.

b. The hospital has registered with relevant government agencies that met the relevant laws and regulations of establishing a hospital, and the candidate has held supervisory position of a unit at the first administrative level or above.

三、年齡未超過70歲，民國43年8月1日以後出生。
3. Candidates must be under 70 years of age, meaning their dates of birth should be on or after August 1, 1954.


貳、學術獎勵及榮譽事蹟  
II. Academic Awards and Honors
	


參、最具代表性學術著作目錄(至多十五篇) 
III. List of Publications, Works, or Inventions (Maximum of 15)
	


肆、治校理念、策略與願景 
IV. School Governance Philosophy, Strategy and Vision
(包括：教育理念、校務發展、教學提升、學術研究推動、行政制度建立、慈濟志業合作、國際化等各方面)

(Includes educational philosophy, plan for growth, teaching innovation, promotion of academic research, enhancement of administrative system, collaboration with other Tzu Chi affiliates, working with international partners, etc.)
	


伍、推薦方式（請勾選）
V. Ways of Nomination
□ 自我推薦。Self-nomination
□ 各界推薦。Nomination by others
陸、檢附下列證明文件(各一份):
1、國民身份證(正反面)影本或護照影本。

2、最高學歷學位證書影本。(註3)
3、教授證書影本或擔任相當於教授之學術研究工作服務證明影本。(註3)

4、擔任教育行政職務之服務證明影本。
5、其他經歷或榮譽事項證明文件影本。
VI. Required documents:
1. Copy of ID card (front and back) or passport.
2. Copy of diploma. (Note 3)
3. Copy of the Professor’s Certificate or proof of academic and research endeavors equivalent to a professor. (Note 3)
4. Copy of employment information in school administrative positions.
5. Copy of evidence of other experiences or honors
註3：持國外學、經歷證明文件應先送我國駐外館處辦理驗證。
Note 3: 
If the document was issued outside Taiwan, please verify it by the Taiwan’s Representative Office overseas (such as the Taipei Representative Office, etc.) before submitting it.
柒、以上所檢附資料與證明文件確實無誤。

To the best of my knowledge, the above documents are complete and accurate. 

本表若不敷使用，請自行延伸接續。Continue on a separate sheet if necessary。
候選人簽名：　　　　　日期：      年     月     日
Candidate’s Signature: _________________________________ Date: ____________
個人照片
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